
JENÍKOV | OLDRICHOV2/2023

LÉTO 2023

www.jenikov.cz

O ČEM SE PÍŠE:

Strana 2

REKONSTRUKCE 
BUDOVY 
OÚ JENÍKOV 

Strana 3

DĚTI Z 
JENÍKOVSKÉ 
ŠKOLKY 

Strana 4

ČARODĚJNICE
Strana 5

DEN DĚTÍ

Strana 6

NOVÉ AUTO SDH
Strana 7

UKLIĎME ČESKO

Strana 8

NOVÉ CHODNÍKY
V JENÍKOVĚ

13. rocník



Rozsáhlou rekonstrukcí prochází 
budova Obecního úřadu v Jeníkově. 
Co vše se na místě děje, jak dlouho 
práce potrvají a jak bude budova 
vypadat? 

 
Pro rekonstrukci budovy Obecního 
úřadu se rozhodlo již zastupitelstvo v 
minulém volebním období. To 
současné přistoupilo k samotné 
realizaci. Důvodem byla především 
úspora energií, kterou přinese 
zateplení a také samozřejmě vzhled 
budovy.

Nejenom na tyto otázky odpověděla 
starostka obce Stanislava Kubajková. 

ÚŘAD V JENÍKOVĚ SE 
NAPOSLEDY OPRAVOVAL 
PŘED 47 LETY  

Proč se obec Jeníkov rozhodla pro 
rekonstrukci budovy Obecního úřadu?

Vzpomenete si, kdy naposledy se zde 
úpravy dělaly? 
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chatě, u moře, nebo třeba na zahrádce. 
Dětem přeji prázdniny plné sluníčka, 
radosti, zábavy, sportu, prožité bez úrazů 
a bolístek. 

úředních hodin dojde pouze v měsíci 
srpnu z důvodu čerpání řádné dovolené.

Druhou rozsáhlejší akcí, je zateplení 
budovy obecního úřadu, oprava střechy a 
nová fasáda. Dosáhneme tím značné 
úspory energií. Tyto práce jsme avizovali 
již v minulém zpravodaji s upozorněním, 
že během stavby bude krátkodobé 
omezení hodin pro veřejnost. Práce 
potrvají do srpna letošního roku, a to bez 
zkracování úředních hodin. K omezení

SLOVO STAROSTKY 
Vážení občané, milí čtenáři Zpravodaje 
obce Jeníkov — Oldřichov.

V současné době probíhají dvě akce, 
které byly připravovány již v předchozím 
volebním období. První akcí je výstavba 
nového chodníku od autobusové 
zastávky u obecního úřadu směrem k 
nové železniční zastávce v Oldřichově. 
Občané chodili na nádraží po krajnici 
vozovky, což rozhodně nebylo bez-
pečné, zároveň budujeme místo pro 
přecházení chodců u obchodu s potra-
vinami nad křižovatkou.
Přispějeme tak k zajištění větší bez-
pečnosti občanů při chůzi přes poměrně 
frekventovanou komunikaci.

Když už hovořím o přírodě - blíží se čas 
prázdnin, dovolených a volna.

Do vašich poštovních schránek vám bylo 
dnes doručeno letošní druhé vydání 
obecního zpravodaje, ve kterém vám 
přinášíme informace o dění v naší obci.

Ráda bych ve svém úvodním slově 
poděkovala všem našim občanům, kteří 
se letos 1. dubna zúčastnili akce 
„Ukliďme Česko“, ke které jsme se 
připojili poprvé. Byla jsem opravdu mile 
překvapena, kolik se nás sešlo. Po 
dvouhodinové práci, při které se 
nasbíralo velké množství odpadků, jsme 
se sešli u fotbalového hřiště v Oldři-
chově, zhodnotili náš výkon a nakonec 
jsme si opekli buřty. Nálada byla výborná 
a já věřím, že se nás příště sejde ještě víc. 
Příroda nám poděkuje svojí krásou a 
procházky v ní kolem naší obce si tak 
můžeme vychutnat plnými doušky.

Všem našim občanům přeji krásné a 
pohodové prožití léta v přírodě, na

Stanislava Kubajková, starostka
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Já osobně s i  nepamatuj i ,  kdy 
naposledy tato budova prošla 
ně j akou  vě t š í  op r avou  nebo 
rekonstrukcí. V nedávné minulosti 
jsem se ale od jedné naší občanky, 
shodou okolností mé sousedky 
dozvěděla, že naposledy se úřad 
opravoval před 47 lety. A ví to přesně, 
protože se prý ten rok vdávala. Takže 
opravdu dlouhá doba.

Jak práce postupují? Postupuje se podle 
daného harmonogramu? 

Co práce na budově OÚ znamenají pro 
veřejnost? Jsou zde nějaká omezení? 

Práce probíhají podle dohodnutého 
harmonogramu bez zbytečných 
prodlev. Dokončeny by měly být v 
měsíc i  srpnu.  Podle toho jak 
pracovníci postupují odhaduji, že 
stavba bude hotova před termínem.

Práce na budově pro veřejnost 
neznamenají žádné omezení. Občané 
nás mohou navštívit stejně jako po 
celý rok v úředních dnech.

Jak práce ovlivňují chod knihovny, která 
se nachází v přízemí? Je knihovna v 
provozu?

Ani provoz místní knihovny stavba 
neomezila. Otevřená je stále každou 
středu od 17 do 20 hodin.

Prozradíte, kolik rekonstrukce stojí a bylo 
čerpáno na opravu z dotací?  

Celková částka za rekonstrukci - tedy 
zateplení, fasádu a novou střechu 
bude činit ke 3 milionům korun. 
Dotace bude kolem 1,5 milionu 
korun. Částky nejsou ještě přesné, 
dotace se dosud vyřizuje.

Kdy budou práce ukončeny a na jakou 
výslednou podobu OÚ se můžeme těšit? 

Jak jsem již zmínila, práce na budově 
mají skončit podle harmonogramu v 
srpnu, předpokládám, že by mohly 
skončit dříve. A jaká bude výsledná 
podoba? To Vám neprozradím, ať 
máte nějaké překvapeni. Určitě to 
bude budově úřadu v novém kabátku 
slušet.
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DĚTI Z MŠ JENÍKOV 
ZPÍVALY V KOSTELE
Děti z jeníkovské školky nezahálí a 
zpívají. Nechyběly na Noci kostelů v 
kostele sv. Petra a Pavla v Jeníkově a 
také v sobotu 16. června na soutěži 
Modlanský Andílek, který se konal v 
modlanském kostele sv. Apolináře. 

ÚŘEDNÍ DESKA

 

Z důvodu zajištění bezpečnosti 
zasahujících hasičů byly členům naší 
Jednotky sboru dobrovolných hasičů 
pořízeny nové zásahové obleky. 
Obleky byly financovány z  ,,Progra-
mu Ústeckého kraje 2023 - Vybavení 
jednotek Sborů dobrovolných hasičů 
obcí osobními ochrannými pro-
středky a věcnými prostředky požární 
ochrany“. Výše dotace, kterou jsme od 
Ústeckého kraje získali, je 93 300 Kč.
Děkujeme našim hasičům za aktivní 
účast na kulturních akcích a také za 
jej ich pomoc při mimořádných 

MODERNIZACE VYBAVENÍ 
JSDH NOVÝMI 
ZÁSAHOVÝMI OBLEKY

 

situacích.

Snažíme se být k vám blíž a poskytovat důležité informace z naší obce. Vydali 
jsme se cestou digitalizace a modernizace a proto u nás byla dne 18.4.2023 
nainstalována elektronická úřední deska. Elektronickou úřední  desku 
naleznete u budovy obecního úřadu. Toto zařízení vám poskytne k 
nahlédnutí všechny důležité dokumenty a informace. Je přístupné 24 hodin, 
7 dní v týdnu. Elektronická úřední deska je čitelná za každého počasí a je 
přístupná i pro seniory a lidi se zrakovým i tělesným znevýhodněním. Úřední 
deska má obrazovku ve velikosti 43“, ovládá se dotykem a je zcela intuitivní. 
Pořízení elektronické úřední desky bylo financováno  z  ,,Programu obnovy 
venkova Ústeckého kraje – oblast podpory 1“.  Výše dotace, kterou jsme z 
tohoto titulu od Ústeckého kraje získali, je 314 690 Kč.
Naším cílem je modernizovat a rozvíjet naší obec a právě elektronická úřední 
deska byla dalším krokem k našemu cíli. 

DOTACE NA ROK 2023 OD 
ÚSTECKÉHO KRAJE:

 
Elektronická úřední deska 314 690,- Kč.

Zásahové obleky pro JSDH 93 330,- Kč. 
Naše obec získala z dotačních 
programů pro le tošní  rok od 
Ústeckého kraje celkem 458 020 Kč. 
Za poskytnuté dotace Ústeckému kraji 
velice děkujeme.

Strategický dokument obce 50 000,- Kč.

PODPOŘIL

PODĚKOVÁNÍ ZA ZÁCHRANU ŽIVOTA
 

Mladý muž neváhal poskytnout první pomoc a pomohl k záchraně 
života. Na úspěšné resuscitaci se následně podílela i Jednotka sboru 

dobrovolných hasičů Oldřichov. 
Děkujeme  

Milanu Bittnerovi za záchranu lidského života. 
Obecní úřad děkuje 

STRATEGICKÝ DOKUMENT ROZVOJE OBCE

 
V dubnu loňského roku vešel v platnost nový Územní plán obce Jeníkov. 
Následně je potřeba pořídit platný rozvojový dokument. Do vašich 
poštovních schránek jste v průběhu měsíce dubna obdrželi dotazník, jehož 
výsledky budou použity pro vytvoření Strategického dokumentu rozvoje 
obce. Dokument také vzniká na základě jednání pracovní skupiny, následně 
se uskutečnilo jeho veřejné projednávání.  Pořízení Strategického 
dokumentu je financováno z ,,Programu obnovy venkova Ústeckého kraje - 
Oblast podpory 4“. Částka, kterou jsme z dotačního titulu od Ústeckého 
kraje získali, je 50 000 Kč. Vznikající Strategický dokument je nezbytný k 
dalšímu rozvoji naší obce. 
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S k v ě l á  n á l a d a ,  ž i v á  h u d b a , 
spokojenost a radost zejména všech 
dětí. Tak by se daly pojmenovat 
hlavní přednosti pálení čarodějnic, 
které proběhlo u fotbalového hřiště v 
Oldřichově. A když mluvíme o 
dětech, tak pro ně byl připravený 
skvělý program. „Ano, byla to naše 
stezka, která byla plná úkolů a pro 
každého malého účastníka byla 
připravena sladká odměna,“ uvedla 
místostarostka obce Jeníkov Alice 
Endrštová. A nejenom sladká 
odměna byla pro děti připravena. 
Myslivci připravili krásnou vatru a 
připravená čarodějnice byla upálena.

PÁLENÍ ČARODĚJNIC SE 
VYDAŘILO  A LIDÉ SE BAVILI 

 

Skvělou atmosféru si pochvalovali i 
samotní návštěvníci akce. „Líbilo se 
mi to moc, tohle jsem ještě nikdy 
nezažil, úžasné,“ řekl desetiletý 
David, který do Jeníkova přijel z 
Teplic. Skvěle se na akci bavili i 
dospělí. „Chci podporovat každou 
akci v obci, proto se vždy na ní i 
pořadně připravím a včera jsem si na 
rychlo udělala kostým čarodějnice a 
dnes si to tady užívám”, prozradila 
jedna z návštěvnic.

Nechybělo ani překvapení. O to se 
postaraly čarodějnice z Hostomic, 
které svým tancem a zejména dobrou 
náladou přijely pozdravit jeníkovské a 
oldřichovské občany. 

„Jsem moc ráda, že dorazilo hodně 
lidí, máme krásné počasí a hlavní je to, 
že děti se skvěle baví. Jsem ráda, že se 
podařilo propojit obě naše obce, jak 
Oldřichov, tak i Jeníkov. To je můj 
hlavní cíl, aby se vždy akce rovno-
měrně střídaly v obou obcích. Ráda 
bych poděkovala místním hasičům a 
také myslivcům, kteří se postarali o 
zdárný  průběh akce,“  uvedla 
starostka obce Stanislava Kubajková.  
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DĚTSKÝ DEN 
Dětský den v Jeníkově přilákal 
desítky návštěvníků. Pro ně byla 
připravena pohádka v podání Divadla 
manželů Petrovských a nejenom to. 
Nechyběla ani soutěžní stanoviště, 
malování na obličej a přijela i 
jednotka Sboru dobrovolných hasičů 
Oldřichov. 
"Ráda bych všem, kteří se přišli 
podívat na Dětský den, poděkovala. 
Pevně věřím, že se jim zde líbilo. 
Velké díky patří naší školce, praco-
vnicím Obecního úřadu, hasičům i 
fotbalistům za pomoc s uspořádáním 
krásného dne pro děti", uvedla 
starostka obce Jeníkov Stanislava 
Kubajková. 

DĚKUJEME
Děkujeme manželům Ryklovým z Oldřichova, kteří nám každoročně 
osazují  květinami kameninový truhlík u mateřské školy v Jeníkově. 
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D O B R O V O L N Í  H A S I Č I 
ZÍSKALI NOVÉ VOZIDLO A 
S P O L U P R Á C I  S  O B C Í  S I 
POCHVALUJÍ
Spolupráce mezi obcí Jeníkov a 
Jednotkou sboru dobrovolných 
has ičů  funguje  na  výbornou. 
Potvrzují to slova velitele Martina 
Šťastného v rozhovoru.  

Jak v letošním roce probíhá spolupráce s obcí 
Jeníkov? 

Spolupráce s obcí se v posledních 
letech hodně zlepšila a jsem za to rád. 
Myslím si, že jsme našli společnou 
cestu, která funguje a jde se nám po ní 
dobře.

Co vše jste v letošním roce již obdrželi? 

V letošním roce se nám podařilo 
získat z dotace Ústeckeho kraje a 
podpory obce šest nových zása-
hových obleků, dále jsme zakoupili 
dva suché obleky určené k záchraně z 
vody a zmrzlé hladiny. 
A největší přírůstek je nový technický 
automobil značky Fiat Ducato,  který 
nám pořídila Obec Jeníkov. Nový vůz 
byl kompletně přestavěn členy 
jednotky a bylo na něm odpracováno 
bez mála 600 hodin. Chtěl bych tímto 
vedení obce a hlavně členům 
jednotky poděkovat za skvěle 
odvedenou práci.

Co je akutního, co potřebujete? 

Nejakutnější věcí je samozřejmě 
nedostatek nových členů do výje-
zdové jednotky, proto bych rád vyzval 
každého, kdo by měl zájem vstoupit 
do jednotky, aby se k nám přidal. Jsme 
dobrá parta, pravidelně se školíme v 
požární ochraně, zdravovědě a 
připravujeme se za každé situace 
pomoci našim spoluobčanům a 
samozřejmě se snažíme udržet 
hasičskou tradici v obci. Pokud má 
někdo zájem, může nás kontaktovat 
n a   f a c e b o o k u  H A S I Č I 
OLDŘICHOV a nebo na tel. čísle 
777091781.

Kolik už letos máte výjezdů, jaký byl 
nejnáročnější? 

V letošním roce máme zatím devět 
zásahů, hlavně technického chara-
kteru. Mezi ně patří například únik 
plynu, transport zraněného pacienta a 
stromy hrozící pádem. Každý zásah 
je svým způsobem náročný, některé 
fyzicky a jiné psychicky, vzhledem k 
tomu, že zasahujeme v obci, kde se 
většina lidí zná, tím pádem je dost 
možné, že budeme zasahovat u 
někoho známého. 

Blíží se letní prázdniny, čas dovolených. Na 
co si lidé musí dát největší pozor?

Vhledem k tomu, že se potýkáme s 
dlouhodobým suchem, bych nabádal 
občany k opatrnosti s otevřeným 
ohněm a odhazovaním nedopalků. 
Tuším, že všichni víme, jak to 
dopadlo v  NP České Švýcarsko,  kde 
jsme samozřejmě také zasahovali. 
Dále bych chtěl nabádat nepře-
ceňování svých sil  při plavání ve 
vodní nádrži Barbora, kde v minulosti 
také došlo k několika nešťastným 
událostem. Celkově lidem doporučuji 
více přemýšlet u činnosti, kterou  
děláme, abychom tím nezpůsobili 
škody na zdraví, ale i na majetku. 
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NA NEPOŘÁDEK  JSME SI 
V  JENÍKOVĚ POSVÍTILI

V sobotu 1. dubna proběhlo v 
Jeníkově a Oldřichově velké uklízení. 
Naše obec se totiž zapojila do 
celorepublikové akce s názvem 
Ukliďme Česko. „Jsem nesmírně 
potěšena tím, kolik dobrovolníků 
přišlo a rozhodlo se pomoci s 
úklidem našich obcí. Na druhou 
stranu jsem trochu v šoku z toho, 
kolik nepořádku jsme objevili. Je až 
neuvěřitelné co jsme vše nalezli a 
nechali odvézt,“ řekla starostka obce 
Stanislava Kubajková. 

Kromě nepořádku od návštěvníků a 
obyvatel obcí se totiž nalezlo napří-
klad křeslo, pneumatiky, zubní 

Mužstvo dospělých TJ Oldřichov

„Chtěla bych moc poděkovat všem, 
co přišli pomáhat s úklidem. Během 
dvou hodin jsme naplnili mnoho 
pytlů s odpadky. Ráda bych požádala 
veřejnost, aby dbala na to, kam odpad 
vyhazuje. Odpadky patří do popelnic, 
ne do křoví,“ prozradila místo-
starostka Alice Endrštová. 

protéza, bohužel i pozůstatky po 
drogovém mejdanu, ale i například 
vidle, krumpáč a další. 

Ukliďme Česko je dobrovolnická 
úklidová akce, která probíhá na území 
celé České republiky (a dokonce na 
pár místech mimo ni). Jejím cílem je 
uklidit nelegálně vzniklé černé 
skládky a nepořádek. 

Na závěr celého dne byly předány 
diplomy všem zúčastněným dětem a 
v čase oběda nechyběl výborný buřtík 
opečený na ohni. 
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* ZPRAVODAJ OBCE JENÍKOV – OLDŘICHOV * obecní zpravodaj *

Evidenční číslo: MK ČR E 20070
vydává Obec Jeníkov se sídlem Oldřichov 52, 417 24 Oldřichov u Duchcova, IČ: 00266361. Periodicita vydávaná nepravidelně. Výtisk poskytován zdarma.

V květnu a v červnu probíhal na 
Jeníkovsku čirý stavební ruch. V obci 
d o š l o  k  v y b u d ov á n í  n ov ý ch 
chodníků. Více informací se dozvíte z 
rozhovoru s místostarostou obce 
Jeníkov Alicí Endrštovou.  

Prozraďte nám, proč se Obec Jeníkov pustila 
do vybudování nových chodníků? 

Hlavním důvodem byla zejména 
bezpečnost chodců a přímé napojení 
na novou železniční stanici  s 
vybudovaným podchodem, kdy naši 
občané již nebudou nuceni přecházet 
silnici v místě křižovatky před 
obecním úřadem. V souvislosti s 
nově vybudovanými chodníky 
vznikne pro obyvatele i nové místo 
pro přecházení ve směru na most.  

Kde všude práce probíhají? 

Stavební práce probíhají zejména v 
okolí obecního úřadu. Konkrétně od 
autobusové zastávky směrem k nové  
železniční stanici a u budovy bývalé 
mateřské školy v Oldřichově. 
  Jak oprava omezuje provoz, jak pro 
samotné chodce, tak i pro projíždějící 
vozidla? 

Projíždějící vozidla stavba omezuje 
minimálně,  a to i  díky dobré 
spolupráci s provádějící firmou. 
Vzhledem k rychlosti provádění  
prací věřím, že ani chodci nejsou 
touto stavbou významně omezováni.

 Jak dlouho budou práce probíhat? 

Realizace chodníků je rychlá a práce 
budou ukončeny v nejbližších dnech.

Kolik finančních prostředků na vybudování 
chodníků musela obec použít?  

Vzhledem k aktuální situaci ve 
stavebnictví se stavební akce prodra-
žují, avšak s přihlédnutím k dobrému 
hospodaření obce  je můžeme stále 
realizovat. Vysoutěžená cena  nepře-
sáhne částku 900 tisíc korun.

Závěrem lze konstatovat, a to  již díky 
kladným ohlasům obyvatel obce na 
tuto akci, že finanční prostředky obce 
byly vynaloženy smysluplně. Věřím, 
že nově vybudované chodníky budou 
nám všem dobře a dlouho sloužit. 

UPOZORNĚNÍ!

  

Vážení občané pozor! V době od 3. 
července do konce roku 2023 
dojde k uzavření mostu z obce 

Jeníkov ve směru na Háj u 
Duchcova. 

N OV É  C H O D N Í K Y  J S O U 
OZDOBOU JENÍKOVA


	Stránka 1
	Stránka 2
	Stránka 3
	Stránka 4
	Stránka 5
	Stránka 6
	Stránka 7
	Stránka 8

